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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytego w dniu                 

6 października 2020 r. w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego  

Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

  

 Posiedzeniu przewodniczyła Radna Danuta Cierpisz. Nieobecni: Radna Katarzyna Kula, 

Radny Jarosław Lipiński. Listy obecności członków komisji stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza Krosna Odrzańskiego 

Ilona Ogiba                     - Skarbnik Gminy 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Jolanta Adułło-Hoffmann - Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu 

Monika Kuczyńska - Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa 

Aleksander Kozłowski - Prezes Zarządu KPWK Sp. z o.o. 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Krosno Odrzańskie za rok szkolny 

2019/2020. 

3. Informacja z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za I półrocze 2020 r. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2020 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2020-2030; 

3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie; 

4) w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób 

fizycznych oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

5) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie 

opłaty targowej, ustalenia jej wysokości, sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich 

wynagrodzenia; 

6) w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/380/18 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 9 lutego 

2018 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-

Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2017-2021”; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców; 

8) w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Krośnie Odrzańskim; 

9) w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego podjęcia czynności w celu wznowienia 

działalności stoczni rzecznych w Krośnie Odrzańskim. 

5. Informacje i sprawy różne. 
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Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała Radna Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Posiedzenia, która 

powitała radnych i zaproszonych gości.  

Następnie Przewodniczących poszczególnych komisji stwierdzili quorum.  

  

Do pkt. 2 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Krosno Odrzańskie za rok szkolny 

2019/2020 przedstawiła Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann.  

W tym miejscu na posiedzenie przyszedł Radny Piotr Garczyński. Stan Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych – 4 radnych.  

Dyskutowano m.in. na temat różnic w kosztach utrzymania dziecka w stosunku do poszczególnych 

przedszkoli i szkół, ilości dzieci dowożonych do szkół.  

 

Do pkt. 3 

Informację z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za I półrocze 2020 r. przedstawiła 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Powiedziała, że w tym roku informacja została przygotowana później, 

niż zwykle. Umożliwiła to tarcza antykryzysowa. 21 września złożono ją do Rady Miejskiej oraz 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Opinia jest pozytywna. Stan na 30 czerwca br. jest mocno 

nieaktualny. Informacje odnośnie sytuacji finansowej były przekazane na ostatnim wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady, przy okazji omawiania zmian do budżetu. Według stanu na 30 czerwca 

wykonanie dochodów wyniosło 43%, a wydatków 40%. Wiele zadań nie było realizowanych. Budżet w 

dużej mierze zakładał refundacje unijne. Wszystko się przeciąga w czasie. Prawdopodobnie zdążą 

jeszcze wpłynąć. Niestety raczej nie uda się osiągnąć zaplanowanych wpływów z tytułu podatku od 

nieruchomości oraz z tytułu udziału w podatku PIT. Ponadto wzrastają koszty utrzymania gminy. 

Chodzi m.in. o wzrost najniższych wynagrodzeń, zakup środków ochrony osobistej, w związku z 

COVID-19. Rząd skorygował wskaźniki na rok bieżący i przyszły. Nie będzie to już jednak dotyczyć 

roku 2023. Złe wykonanie 2020 roku może na nie rzutować. Dzisiaj nie wiadomo jak będzie ono 

wyglądać.     

 

Do pkt. 4 

1, 2) Projekty uchwał: o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2020 r. oraz o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030 przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. 

Szczegółowo omówiła wszelkie zmiany. Wyjaśniła, iż zmiana WPF wynika z potrzeby korekty planu na 

zadanie dotyczące budowy PSZOK.   

W tym miejscu posiedzenie opuścił Radny Mariusz Grycan. Stan Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych – 3 radnych.    

Radna Danuta Cierpisz odniosła się do zabezpieczenia środków na remont mostu na kanale Odry 

przy ulicy Bohaterów Wojska Polskiego. Zapytała, czy nie jest to zadanie GDDKiA. 
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Zastępca Burmistrza Roman Siemiński wyjaśnił, iż chodzi o most nad kanałem, znajdujący się 

naprzeciwko Szkoły Podstawowej Nr 1. Po drugiej stronie jest przepompownia ścieków. Samochód 

nie może dojechać. Należy zabezpieczyć środki na realizację zadania.     

W tym miejscu posiedzenie opuścił Radny Bartosz Zaborowicz. Stan Komisji Porządku Publicznego i 

Infrastruktury Komunalnej – 4 radnych. 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na 2020 r. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych nie wyraziła opinii z powodu 

braku quorum. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2020 r. 

    

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych nie wyraziła opinii z powodu 

braku quorum. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 

W tym miejscu na posiedzeniu obecny Radny Artur Kozakiewicz. Stan Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych – 3 radnych.   

 

3) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Krosno Odrzańskie przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Powiedziała, że następny rok 

będzie ostatnim, w którym obowiązuje polityka podatkowa Gminy. W latach poprzednich inflacja była 

niewielka. Zmieniło się to w tym roku. Ministerstwo Finansów podniosło stawki maksymalne, aż o 

3,9%. Na terenie gminy planowany wzrost to 1,8 %. Różnica pomiędzy stawkami maksymalnymi, a 

obowiązującymi na terenie gminy jest coraz większa. Ministerstwo Finansów stwierdza, że daje 

możliwość podniesienia stawek, jednak gmina z tego nie korzysta. Wpływa to na przyznane 

subwencje. Trzeba będzie zastanowić się nad nowym rozwiązaniem w przyszłym roku.     

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Krosno Odrzańskie. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Krosno Odrzańskie. 
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 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na terenie Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od 

osób fizycznych oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso przedstawiła 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości od osób fizycznych oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku 

rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych oraz określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku 

rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych oraz określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie opłaty targowej, ustalenia jej wysokości, sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich 

wynagrodzenia. 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie 

Gminy Krosno Odrzańskie opłaty targowej, ustalenia jej wysokości, sposobu poboru oraz 

określenia inkasentów i ich wynagrodzenia. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wprowadzenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie opłaty targowej, ustalenia jej wysokości, 

sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich wynagrodzenia. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wprowadzenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie opłaty targowej, ustalenia jej wysokości, 

sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich wynagrodzenia. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/380/18 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z 

dnia 9 lutego 2018 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-

Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2017-2021” przedstawił Prezes Zarządu 

Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. Aleksander 

Kozłowski. Powiedział, że konieczność wprowadzenia zmiany Wieloletniego planu rozwoju i 
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modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2017-2021 wynika z trzech 

przesłanek. Pierwszą z nich jest wykonanie nieprzewidzianego w trakcie jego opracowywania i 

uchwalania zadania inwestycyjnego dot. obiektu SUW przy ul. Gubińskiej. Pozostałe zmiany planu 

wynikają z aktualizacji powykonawczej realizowanych zadań inwestycyjnych przewidzianych do 

wykonania w latach 2017-2020. Ponadto udało się zrealizować inwestycję przy okazji remontu mostu 

Elizy oraz wymianę rur na ulicy Bolesława Chrobrego. Ze względu na ograniczoną ilość środków 

przesunięte w czasie zostało zadanie dotyczące zasilania w wodę miejscowości Szklarka Radnicka z 

SUW Gostchorze i jego modernizacja. Będzie ono ujęte w planie na lata 2021-2024. Następnie Prezes 

Zarządu KPWK szczegółowo omówił zrealizowane oraz planowane do realizacji zadania. Informacje 

znajdują się w uzasadnieniu do projektu uchwały.        

Radna Danuta Cierpisz zapytała, czy w najbliższym czasie planowany jest remont kanalizacji 

deszczowej na drodze wewnętrznej pomiędzy budynkami nr 42-46 na ulicy Poznańskiej. Bez tej 

inwestycji nie można rozpocząć modernizacji placu za budynkami. 

Prezes Zarządu Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. 

Aleksander Kozłowski poinformował, że teren należy do wspólnot i spółdzielni mieszkaniowej. 

Ponadto wykonanie kanalizacji deszczowej nie jest zadaniem KPWK. Dodał, iż wszystkie zadania do 

ujęcia w planie na kolejne lata zostaną przedstawione i omówione w Urzędzie Miasta. Ze względu na 

ograniczoną ilość środków nie wszystkie będą mogły być zrealizowane.  

Radna Kazimiera Potocka zapytała o nowe ujęcie wody na ulicy Gubińskiej. Zapytała, czy jest 

zagrożenie, iż wody zabraknie. 

Prezes Zarządu Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. 

Aleksander Kozłowski odpowiedział, że nie chodzi o budowę nowego ujęcie, ale modernizację 

istniejącego. W przypadku zwiększonego poboru wody oraz w okresie suszy wydajność wynosiła 

90%. Jest to główne źródło zasilania Krosna w wodę. Nie można dopuścić do jej braku.      

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/380/18 Rady Miejskiej w 

Krośnie Odrzańskim z dnia 9 lutego 2018 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2017-

2021”. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/380/18 Rady 

Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 9 lutego 2018 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 

Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie 

Odrzańskim na lata 2017-2021”. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/380/18 Rady 

Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 9 lutego 2018 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 

Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie 

Odrzańskim na lata 2017-2021”. 

 



6 

 

7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców przedstawiła Naczelnik 

Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika Kuczyńska.  

Dyskutowano odnośnie budynku przy ulicy Kościuszki i zlokalizowanej tam w latach poprzednich 

noclegowni. 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

lokali mieszkalnych wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz 

najemców. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

od ceny lokali mieszkalnych wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz 

najemców. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych 

na rzecz najemców. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim przedstawiła Radna Danuta Cierpisz. Odczytała uzasadnienie 

do projektu uchwały.  

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska powiedziała, że wspólnota wypowiedziała ZGKiM umowę o administrowanie. W  kwestii 

zmiany sposobu naliczenia opłat za energię elektryczną stwierdziła, iż w ciągu roku takie ruchy nie 

powinny być czynione. Należało także zmienić regulamin. Dyrektor ZGKiM powinien jednak o tym 

poinformować mieszkańców.  

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim.   

  

9) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego podjęcia czynności w celu 

wznowienia działalności stoczni rzecznych w Krośnie Odrzańskim przedstawiła Radna Danuta 

Cierpisz. Odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. 

Radny Artur Kozakiewicz powiedział, że budowa stoczni nie jest oczywiście zadaniem gminy. 

Wystosowanie apelu do władz może tylko zapoczątkować jakieś działania na przyszłość.  
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Radny Krystian Forster powiedział, że właścicielem wszelkich tego typu obiektów są Wody Polskie, 

które obecnie inwestują w inne obszary. Adresatem wniosku nie powinna być Rada Miejska. Rany nie 

przypomina sobie, aby w Krośnie była kiedyś stocznia. 

Radna Kazimiera Potocka wyraziła obawy w związku z wystosowaniem ewentualnego apelu. 

Stwierdziła, iż może to odwrócić uwagę władz od ważniejszych inwestycji w gminie, czyli obwodnicy. 

Radny Artur Kozakiewicz stwierdził, iż nic nie stoi na przeszkodzie, aby zainicjować proces.  

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 1 głosem „za” (Radny L. Fijałkowski), przy 

3 głosach „przeciw” negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

dotyczącego podjęcia czynności w celu wznowienia działalności stoczni rzecznych w Krośnie 

Odrzańskim. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 1 głosem „za” (Radny A. 

Kozakiewicz), przy 2 głosach „przeciw” negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku dotyczącego podjęcia czynności w celu wznowienia działalności stoczni 

rzecznych w Krośnie Odrzańskim. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej 2 głosami „za”, przy 1 

głosie „wstrzymującym się” i 1 „przeciw” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku dotyczącego podjęcia czynności w celu wznowienia działalności stoczni 

rzecznych w Krośnie Odrzańskim. 

 

Do pkt. 5 

Radny Marek Górski poinformował, iż zawodniczki Jeździeckiego Klubu Sportowego Gostchorze 

wywalczyły tytuły Mistrza oraz Wice Mistrza Otwartych Mistrzostw Lubuskiego Związku Jeździeckiego. 

Radny Piotr Garczyński powiedział, że jest nowy Dyrektor GDDKiA Oddziału w Zielonej Górze. 

Zaproponował wystosowanie zaproszenia na sesję Rady Miejskiej.  

Radny Leszek Fijałkowski dodał, iż nie ma jeszcze nowego dyrektora, ale jest osoba pełniąca 

obowiązki dyrektora.   

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                                       PRZEWODNICZĄCA POSIEDZENIA 

                   Danuta Cierpisz 

Protokółowała: 

Monika Karwowska – Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


